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§ 20  
Revidering av taxa för miljö- och hälsoskydds-
nämndens verksamhet enligt miljöbalken, livsmedels-
lagstiftningen, lagen om skydd mot internationella hot 
mot människors hälsa och strålskyddslagstiftningen 
(Utl. 2016:162) 
Förslag från miljö- och hälsoskyddsnämnden 
Dnr 137-1090/2016 

 
Beslut  

Reviderad taxa för miljö- och hälsoskyddsnämndens 

verksamhet 2017 enligt bilagorna 2-8 till utlåtandet godkänns 

att gälla från och med den 1 januari 2017. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:162 behandlas. Utlåtandet 

gäller revidering av taxa för miljö- och hälsoskyddsnämndens 

verksamhet enligt miljöbalken, livsmedelslagstiftningen, lagen 

om skydd mot internationella hot mot människors hälsa och 

strålskyddslagstiftningen. 

 

I ärendet yttrar sig Maria Antonsson. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 21  
Utbyggnad av cykelbana längs Ulvsundavägen  
(Utl. 2016:163) 
Hemställan från trafiknämnden 
Genomförandebeslut 
Dnr 123-1097/2016 

 
Beslut  

1. Trafiknämnden får genomföra Utbyggnad av cykelbana 

längs Ulvsundavägen till en investeringsutgift om 90,0 

mnkr. Utgifterna för år 2016 ska inrymmas inom 

nämndens investeringsbudget, utgifterna för kommande år 

behandlas i budget för 2017. 

2. Trafiknämnden medges rätt att teckna erforderliga avtal. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Sverigedemokraterna och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:163 behandlas. Utlåtandet 

gäller utbyggnad av cykelbana längs Ulvsundavägen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Brinck, Jan Valeskog, Mikael 

Valier, Malin Ericson, Martin Westmont, Björn Ljung och 

Lorentz Tovatt. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) och Björn Ljung (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Brinck (M) och Mikael Valier (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

  


